



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

La Tour Eiffel



La Tour Eiffel est une tour de fer dans le 7^e arrondissement de Paris. Elle s'appelle aussi la dame de fer. L'ingénieur Gustave Eiffel a construit la Tour Eiffel.

The Eiffel Tower is an iron tower in the 7th arrondissement of Paris. She is also called the Iron Lady. Engineer Gustave Eiffel built the Eiffel Tower.

Le Panthéon



Le Panthéon est un monument au cœur du Quartier Latin à Paris. Plusieurs personnalités françaises sont inhumées au Panthéon.

The Pantheon is a monument in the heart of the Latin Quarter in Paris. Several French personalities are buried in the Pantheon.

Le Château de Versailles



Le Château de Versailles est un château royal dans la région de l'île de France. Il était la résidence de Louis XIV, le roi soleil.

The Palace of Versailles is a royal castle in the Ile de France region. It was the residence of Louis XIV, the Sun King.

Les arènes de Nîmes



Les arènes de Nîmes sont un très ancien amphithéâtre à Nîmes. Elles sont utilisées pour de nombreux spectacles, en particulier pour des corridas.

The arenas of Nîmes are a very old amphitheater in Nîmes. They are used for many shows, in particular for bullfights.

Le Louvre



Le Louvre est un musée à Paris. La Joconde, le tableau célèbre de Leonard de Vinci, figure parmi ses collections. Le Louvre est aussi connu pour sa pyramide de verre.

The Louvre is a museum in Paris. The Mona Lisa, the famous painting by Leonardo da Vinci, is one of his collections. The Louvre is also known for its glass pyramid.